



## 網絡證券買賣經紀佣金收費

網絡證券買賣計算我司收取經紀佣金計算如下:

按每單交易金額的 0.2%

如每月交易金額總數超過港幣 3,000,001，佣金百份比調低至 0.15%

所有申請即時報價之客戶，如每半年之交易金額總數超過港幣 5 百萬，  
我司會回贈即時報價之月費。

即時報價計算收費每月港幣 380 元，每半年收取一次。

分兩時段收取：

- 1) 由每年一月至六月
- 2) 由每年七月至十二月

用戶將以其加入的實際月份開始計算，以上述兩時段中的其中一個時段為收費基礎。

例：用戶在 2 月份開始用取該項服務，則該項收費為 \$380 x 5 個月 =  
\$1,900

用戶在 10 月份開始用取該項服務，則該項收費為 \$380 x 3 個月 =  
\$1,140

回贈之月費將于每年 1 月及 7 月初存入客戶帳戶內。



**KCG Securities Asia Limited**

寶通證券亞洲有限公司

Unit 2, 24th floor, Worldwide House, 19 Des Voeux Road, Central, H.K.  
香港中環德輔道中19號環球大廈24樓2室  
Tel: (852)28421868 Fax: (852)28016288

## Internet Trade Commission Rate

Our company commission rate charges as below:

0.2% of Transaction per trade, if the total transaction is over HK\$3,000,001 per month, the commission rate will be reduced to 0.15%.

For all **Real Time Quote clients**, if the total transaction in the six months is over HK\$5,000,000, we will refund the real time quote charge into your account.

There has two periods applied for real time quote charge, real time quote charge is HKD380 per month.

- 1) From January to June;
- 2) From July to December

We will deduct the charge from your trading account within the caption period of time.

Examples:

If the client uses real time quote service in February, then the charge will be  $\text{HKD}380 \times 5 \text{ months} = \text{HKD}1900$

If the client uses real time quote service in October, then the charge will be  $\text{HKD}380 \times 3 \text{ months} = \text{HKD}1140$

Refund will be deposited into clients account in January and July.